
 
 
 

Αθήνα, 10 Απριλίου 2025 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

ΠΡΟΣ: Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 

Θέμα: «Η επέκταση της ψηφιακής παρακολούθησης και ο κίνδυνος 

ολοκληρωτικού ελέγχου των πολιτών» 

Η εφαρμογή του ψηφιακού πελατολογίου και η καταγραφή κάθε κίνησης 

οχήματος, όπως προκύπτει από την τελευταία εξέλιξη με τα συνεργεία και τα 

πλυντήρια αυτοκινήτων, αποτελούν ένα ακόμη βήμα για την επέκταση του 

ψηφιακού ελέγχου και παρακολούθησης των πολιτών. Είναι πλέον σαφές ότι το 

κράτος, μέσω της Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων (ΑΑΔΕ) και των άλλων 

κρατικών μηχανισμών, λειτουργεί ως "Μεγάλος Αδελφός", που καταγράφει κάθε 

κίνηση και κάθε συναλλαγή, παρακολουθώντας κάθε πτυχή της καθημερινής μας 

ζωής. 

Οι επισημάνσεις των επαγγελματιών του κλάδου, οι οποίοι εκφράζουν ανησυχίες 

για την επιπλέον γραφειοκρατία, το κόστος εγκατάστασης και τη μεγάλη 

επιβάρυνση των επιχειρήσεών τους, φαίνεται να αποδεικνύουν ότι η εφαρμογή 

αυτού του συστήματος δεν συνιστά παρά μία επιπλέον δυσκολία για τους πολίτες 

και τους μικρούς επαγγελματίες, χωρίς να προσφέρει πραγματικά οφέλη. 

Παράλληλα, σοβαρές ανησυχίες προκύπτουν από τις συνεχείς επεκτάσεις του 

ψηφιακού ελέγχου και είναι αναγκαία όσο ποτέ η προστασία των προσωπικών 

δεδομένων και των ατομικών ελευθεριών στην εποχή της ψηφιακής εποπτείας. 

 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Ποιος είναι ο λόγος που το κράτος προχωρά στην εφαρμογή ενός τέτοιου 

συστήματος καταγραφής, το οποίο αυξάνει τη γραφειοκρατία και δημιουργεί 

επιπλέον οικονομική επιβάρυνση για τις επιχειρήσεις, χωρίς να προσφέρει άμεσα 

διαφανή και ακριβή αποτελέσματα στη φοροδιαφυγή; 

 

2. Δεν θεωρείτε ότι η συνεχής επέκταση της ψηφιακής παρακολούθησης των πολιτών 

μέσω τέτοιων συστημάτων καθιστά την κοινωνία μας πιο επιρρεπή σε μια 

κατάσταση ολοκληρωτικού ελέγχου, όπου οι πολίτες καταγράφονται και 

παρακολουθούνται συνεχώς, με επόμενο βήμα τη διασύνδεση των ψηφιακών 

ταυτοτήτων με το gov.gr; 

 

3. Ποια μέτρα προτίθεται να λάβει η Κυβέρνηση για να διασφαλίσει ότι οι ψηφιακές 

διαδικασίες δεν θα οδηγήσουν σε υπερβολικό έλεγχο και παραβίαση της προσωπικής 

ελευθερίας των πολιτών, αποφεύγοντας τον κίνδυνο δημιουργίας ενός 

ολοκληρωτικού καθεστώτος παρακολούθησης; 
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